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Protokół nr 27/08
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 24 czerwca 2008 roku
w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Osmenda - Przewodniczący Komisji,
udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu, Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, Józefa
Kęsek – Dyrektor Biura Infrastruktury, Joanna Niedziałkowska – p.o. Dyrektora Zarządu
Dróg i Transportu, Tadeusz Czarny – Dyrektor Wydziału Spraw Administracyjnych, Iwona
Król – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu oraz inni zaproszeni goście.

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 13.00 otworzył posiedzenie Komisji.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Informacja Prezydenta Miasta na temat stanu przygotowania programu zwiększenia ilości
  miejsc parkingowych w centrum Miasta.
2.Bieżące utrzymanie Rynku Głównego.
3.Stan bezpieczeństwa  ruchu drogowego na ulicy Królewskiej.
4.Informacja Prezydenta Miasta na temat ulicy Złocieniowej.
5. Sprawy bieżące.
6. Oświadczenia i komunikaty

Ad.1

Informacja Prezydenta Miasta na temat stanu przygotowania programu zwiększenia ilości
  miejsc parkingowych w centrum Miasta.

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
Informację przedstawiła Józefa Kęsek – Dyrektor Biura Infrastruktury. Poinformowała
między innymi, że 30 maja br. został ogłoszony przetarg pt. Program obsługi parkingowej”.
Zostały złożone dwie oferty. W ramach przeprowadzonego postępowania wyłoniony został
wykonawca: Pracownia Planowania i projektowania Systemów Transportu ALTRANS, który
złożył najkorzystniejszą ofertę. W ustawowym terminie od ogłoszenia wyników przetargu nie
zgłoszono protestu względem rozstrzygnięcia, w związku z tym w najbliższych dniach
zostanie podpisana umowa z wyłonionym wykonawcą na wykonanie zamówienia w terminie
do 17 listopada 2008r.
Ponadto poinformowała, że Program Zwiększenia Ilości Miejsc Parkingowych może zostać
przedłożony Radzie Miasta dopiero po 17 listopada br.

Ad.2
Bieżące utrzymanie Rynku Głównego.

Łukasz Osmenda poinformował, że zagłębienie w jezdni jakie wystąpiło obok Muzeum
Historycznego zostało  zalane  asfaltem w ogóle nie pasującym do zdobiącej Rynek kostki
brukowej. Zagłębienie w jezdni było tam około pół roku i służby miejskie nic nie zrobiły.
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Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa wyjaśnił, że to zastosowane
zostało rozwiązanie tymczasowe ze względu na liczne imprezy masowe w Krakowie
i bezpieczeństwo ich uczestników. I dlatego do tego celu najlepszy był zimny asfalt, gdyż
potem łatwo go usunąć.
Joanna Niedziałkowska –  Dyrektor Zarządu Dróg i Transportu  stwierdziła, że  to nie wina
nawierzchni. W tym miejscu była nieszczelna instalacja kanalizacyjna, która spowodowała
wymycie fugi i zapadnięcie terenu .Duże zapadlisko powstało na kilka dni przed przeglądem
orkiestr dętych, które miały maszerować wokół Rynku. Dzisiaj w nocy MPWiK zajmie się
usunięciem awarii kanału, a teraz trwa naprawa jezdni tj. wymiana kostki.
Łukasz Osmenda podziękował za udzieloną informację.

Ad.3
Stan bezpieczeństwa  ruchu drogowego na ulicy Królewskiej.

Łukasz Osmenda chciał wiedzieć jak Pan Prezydent zamierza poprawić bezpieczeństwo,
w związku z wypadkiem śmiertelnym jaki miał miejsce na tym skrzyżowaniu.
Iwona Król – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu stwierdziła, że wypadek
śmiertelny na tym skrzyżowaniu zdarzył się po raz pierwszy.
Ponadto poinformowała, że ulica Królewska znajduje się na 28 pozycji na liście miejsc
najbardziej niebezpiecznych w Krakowie, a skrzyżowanie Królewska-Urzędnicza jest na 70
miejscu najbardziej niebezpiecznych skrzyżowań. Jeśli chodzi o sygnalizację to skrzyżowanie
uzyskuje 84 punkty co oznacza, że nie  ma konieczności montowania świateł natomiast
można wprowadzić inne rozwiązanie poprzez wyniesienie jezdni na wysokości peronów
przystankowych.
Zygmunt Włodarczyk stwierdził, że nie powinno się montować sygnalizacji na tym
skrzyżowaniu, gdyż są ważniejsze miejsca w Krakowie, aby sygnalizacja mogła powstać.

Ad.4
Informacja Prezydenta Miasta na temat ulicy Złocieniowej.

Joanna Niedziałkowska – Dyrektor Zarządu Dróg i Transportu przedstawiła informację na
temat ulicy Złocieniowej.
W  dyskusji  udział wzięli: Łukasz Osmenda, Zygmunt Włodarczyk, Stanisław Dziob- radny
Dzielnicy XII.
Łukasz Osmenda poinformował, że Komisja powróci do tematu.

Ad.5
Sprawy bieżące.

Łukasz Osmenda zaproponował wystąpić z wnioskiem do Prezydenta Miasta  w brzmieniu: 
Komisja Infrastruktury Rady Miasta Krakowa  po zapoznaniu się z informacją dotyczącą

wykorzystania środków finansowych będących w dyspozycji Rad Dzielnic I – XVIII w
ramach zadań powierzonych w latach 2005-2008 w zakresie: tworzenia, modernizacji i
utrzymania ogródków jordanowskich oraz zieleńców i skwerów wnioskuje do Prezydenta
Miasta, aby z uwagi na duże obciążenie finansowe bieżącym utrzymaniem Dzielnic IV, X i
XVIII    rozważyć możliwość  ich dofinansowania w kwotach:
1. Dz.IV                              65.741
2. Dz.X                               12.366
3. Dz.XVIII                       103.017
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przez  trzy kolejne lata uwzględniając dodatkowo fakt, że istniejące ogródki wymagają
kompleksowej modernizacji dla których zostały opracowane projekty zagospodarowania
terenu.
W głosowaniu 9 gł za, przy 0 przeciw i 2 wstrzymujących się propozycja wniosku została
przyjęta.(Wniosek Nr 11/08 z 24 czerwca 2008r.)
Jerzy Woźniakiewicz zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji o wprowadzenie na
najbliższe posiedzenie tematu dotyczącego Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych.

Ad.6
Oświadczenia i komunikaty

Brak

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji  o godzinie 14.10 zamknął
posiedzenie.

      Przewodniczący  Komisji

          Łukasz Osmenda

Protokołowała:

Beata Czepiec


